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Jastrzębie - Zdrój, dnia 26 listopada 2020 r. 

Piotr Szercda 

Radny Rady 

Miasta Jastrzębie - Zdn\.i 

Zgłoszenie interpch1c ii 

w dniu 26 listopada 2020 rok. 

W sprawie: Wystąpienia do firmy ,.Silesia Films" o obniżenie czynszu. 

Jak wszyscy wiemy nasze miasto placu bardzo wysokie rachunku za wynajem 

budynku „Kina Cenlnun" około 800 tys, w skali roku. 

Czy pani Prezydent wystąpiła do firmy „Silesie Films" o obniżenie czynszu za najem 
,~Kina Centnm1~i'? 

Jeżeli tak to kiedy i o jaką kwotą został ten czynsz obniżony i na jaki okres? 


